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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült:   Tápiószele Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

       2023. február 07-én megtartott rendkívüli testületi üléséről 

 

Ülés helye:   Polgármesteri Hivatal Tanácskozó terem 

 

Jelen vannak:  Jelenléti ív szerint  

 

Dobos Imre György polgármester: Jó estét kívánok! Tisztelettel köszöntök mindenkit a 2023. 

február 07-re összehívott rendkívüli testületi ülésén. 

 

Megállapítom, hogy 7 fő képviselő jelen van, - Szabóné Récsi Erika jelezte, hogy nem tud az 

ülésen részt venni - ülésünk határozatképes, a testületi ülést megnyitom.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem Matuz Katalin és dr. Pap Gábor képviselőket 

 

Az előterjesztésben 3 napirendi pont lett meghirdetve. 

 

Ismertetem a mai napirendi pontokat. 

 

Napirend:  

 

1. Tájékoztatás képviselő lemondásáról. 

2. Előterjesztés 2023. évi Tárogató Fesztivál programjára. 

3. Előterjesztés Települési Önkormányzatok Szövetségéhez történő 

csatlakozásra. 

 

Aki a napirendi pontokat elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi pontok 

elfogadásra került.  

 

33/2023./02. 07./ számú Határozat  

Tápiószele Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi pontokat elfogadta. 

 

Dobos Imre György polgármester: 

Első napirendi pont: Tájékoztatás képviselő lemondásáról. 

 

Karaova Magdolna jegyző: Ledacs-Kiss István képviselő január 31.-én polgármester úrhoz 

eljutatta lemondó nyilatkozatát. Ezt a képviselő-testületnek a jelenleg hatályos jogszabályok 

szerint tudomásul kell vennie. Ezt követően a helyi választási bizottság a soron következő 

legtöbb szavazatot kapott jelöltet fogja kijelölni képviselőnek, reméljük, a mandátumot 

elfogadja, majd és azt követően leteszi az esküt.  

 

Dobos Imre György polgármester: Határozati javaslat: 

Tápiószele Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Ledacs-Kiss István képviselő 

lemondását tudomásul veszi 2023. január 31-i napjával.  

 



 2 

Dr. Pap Gábor képviselő: Elnézést, de ezt csak tudomásul vétel, erről miért kell határozatot 

hozni?  

 

Karaova Magdolna jegyző: Ez az eljárás rend.  

 

Dr. Pap Gábor képviselő: Nem ez az eljárás rend, bejelentette, tudomásul vettük. Ha nem 

szavazzuk meg akkor nem mondott le?  

 

Karaova Magdolna jegyző: De, akkor is lemondott. 

 

Dr. Pap Gábor képviselő: Akkor? Ez egy értelmetlen dolog, a tetejébe nem is egyezik az 

Önkormányzati törvénnyel. Bejelentette, tudomásul vettük, megértettük köszönjük. Nem 

hiszem, hogy ebben itt határozatot kell hozni.  

 

Karaova Magdolna jegyző: A tudomásul vételről dönteni kell.  

 

Dobos Imre György polgármester: Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

kézfelemeléssel jelezze.  

Megállapítom, hogy 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül 1 képviselő 

nem szavazott, a határozati javaslat elfogadásra került.  

 

34/2023./02. 07./ számú Határozat  

Tápiószele Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Ledacs-Kiss István képviselő 

lemondását tudomásul veszi 2023. január 31-i napjával.  

 

Dobos Imre György polgármester:  

Második napirendi pont: Előterjesztés 2023. évi Tárogató Fesztivál programjára. 

Képviselők indítványozták, hogy hívjuk meg Terék Józsefet és hallgassuk meg. Át is adnám a 

szót. 

 

Terék József: Köszönöm szépen. Nagyon sok szeretettel köszöntök mindenkit. Örültem neki, 

hogy ismételten felvetődött a tárogató fesztiválnak a lehetősége. Mindannyian tudjuk, hogy a 

tárogató fesztivál ötletgazdája településünk előző polgármestere Kovács Ferenc volt. Nagyon 

örültem akkor, hogy Én, mint tápiószelei felkérést kaptam arra, hogy a művészeti vezetést 

lássam el. Magam részénél csak is kizárólag a színpadhoz kapcsolódó előadó művészekkel 

való kapcsolattartás, illetve a fény- és hangtechnikának intézése volt a feladatom és a 

felelősségem. Négy fesztivált megértünk utána jött a Covid. 2021-ben jelezte polgármester úr, 

hogy jó lenne a fesztivált folytatni, akkor családi okok miatt, nem tudtam abban részt venni 

így az nem valósult meg. Képtelen voltam bármiféle fellépésre, csak ami nagyon muszáj volt. 

Annak idején azért alakult ez a fesztivál, hogy adjunk többet, valamit, ami Tápiószelén túl 

mutató, de ide legyen köthető. Sikerült megteremteni egy abszolút helyi fesztivált, ami 

mondhatni Kárpát-medenceire nőtte ki magát az előadók és a látogató vendégek tekintetében 

is. Legtöbben a sztárvendégre jöttek, de egyre többen és többféle látogató érkezett az egyes 

programokra. Ennek kapcsán megbeszéltük, hogy ebben én a továbbiakban is partner leszek 

és a tárogató fesztivál művészeti vezetését elvállalom. Ehhez kapcsolódóan egy komplett 

árajánlatot, amit az előadóktól bekértem eljutattam polgármester úrnak és úgy tudom, hogy ez 

eljutott a képviselő-testülethez is. Ha jól tudom még egyelőre végleges testületi határozat nem 

született a fesztiválra. Azért tudom a felelősséget vállalni, amilyen programokat írtunk az esti 

Csík zenekar koncertjével bezárólag. Ott vannak az előadók, mindenki meg tudja tekinteni 

akár a nóta énekeseket, akár a zenekart. Előadó lesz Csicsó József tápiószelei vonatkozású 
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prímás. Az énekes hölgy Madarász Katalin legnagyobb tanítványa. Farkas Zsolt pedig egy 

kiváló nóta énekes. Fontosnak tartottam, hogy cigány és magyar előadó is legyen. Ez által 

szélesebb kört meg tudunk mozgatni. Amit leadtam azzal nincsen semmi probléma. Amire 

nem volt soha rálátásom, azok a plusz költségek, aminek muszáj lennie, azok nélkül sem 

valósítható meg a rendezvény. Szükséges volt olyan programra is tervezni, amikor a 

színpadon 1 - 1,5 órán át nem történik semmi. Az egyik ilyen projekt ötlet a Görbe Tükör 

színháznak a – Kis kakas gyémánt fél krajcár – előadás, ami a Népkert másik végében a 

múzeum kis színpadán lenne megrendezve. Akkor itt maradnának a gyerekes családok. Ez 

egy újítás lenne. Ha jól tudom, akkor ezekre is és az egyéb a megvalósítás érdekében 

szükséges a programokra akár az étkeztetés biztosítása, és egyebek, gondolom árajánlatot 

kértek be.  

 

Dobos Imre György polgármester: Két ajánlat érkezett az egyik Józsa Lászlótól, a másik 

pedig a Gulyás királytól.   

 

Terék József: Ez két különféle dolog lenne a Józsa Laci, aki eddig is ellátta a VIP étkeztetést, 

illetve a fellépők étkeztetését. Én szeretném, hogy ami eddig bevált és működött azon ne 

változtassunk.  A színpad mögött az előadóknak a nagy sátor, a kis sátor, a protokoll sátor, az 

étkeztetés ezek teljesen jól bevált dolgok. Amennyire lehet, helyi erővel legyen megvalósítva. 

A fotó dokumentációról is beszéltünk. Van egy helyi és van egy nem helyi fotós, aki 10 eFt-

tal többé vállalná, a fotózást, de ezt termesztésen a testület dönti el. A biztonság technika 

elkerülhetetlen. Én szeretném, hogy a Tápió nyomdával dolgoztassunk, máskor is ők 

készítettek el mindent. Javasoltam az irányított közönség behozatalt, ami annyit jelentene, 

hogy célzottabban meg lennének szólítva a Tápió-mente települések nyugdíjas klubjai. Időben 

lesz nekik szólva és kapnának egy tál ételt. Amit nem lehet megúszni és az egy jó dolog, 

korábban is a Szuperinfóban volt hirdetve, ezt mondjuk, nem tudom, milyen árban van. 

Érdemes lenne két-három alkalommal reklámozni. Amihez még nem értek mentők, tűzoltók, 

polgárőrség ez hogyan működik. Legkésőbb három héten belül jó lenne, ha meglenne a döntés 

a programok miatt. Ha valakinek van kérdése, nagy örömmel válaszolok. Köszönöm a 

lehetőséget és a bizalmat.  

 

Dobos Imre György polgármester: Köszönöm. Kérdés?  

 

Dr. Pap Gábor képviselő: Köszönjük, hogy a hagyomány mehet tovább. A Tárogató Fesztivált 

érdemes tovább vinni, tekintettel arra, ha egy hagyományt elindítunk, annak hosszú évek 

kellenek, mire hagyományt lehet vele teremteni. Hírnevet jelenthet a településnek. 

 

Terék József: Példaértékű volt az elgondolás és a folytatás is. Vállalom a teljes konferálást és 

kapcsolattartást az előadókkal és a színpadhoz tartozó mindenkivel, de ez eddig is így volt.  

 

Fehér Zsolt képviselő: Kérdés a gulyáskirállyal kapcsolatban, a helyi kisvállalkozók is ki 

szoktak vonulni büfékkel, ne legyen morgolódás, mivel ők is szoktak kivonulni, ételt 

készíteni. Ha van egy ilyen ingyenes ételosztás, akkor az, nekik valamilyen szinten keresztbe 

tesz. Nem azt mondom, hogy ellenzem ezt a dolgot, csak le kellene egyezetni.  

 

Terék József: Úgy gondolom, hogy egyrészt nagyon látványos és nagyon jó dolog, de ez egy 

megspórolható költség. Alapvetően nem egy kötelező elem. Felvetődött, hogy legyen büfé. 

Azért tartottam ezt jó ötletnek, hogy legyen egy főzés.  
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Dobos Imre György polgármester: Egy vállalkozóval ilyen szervezetten nem tudjuk 

megoldani. Amire nekünk koncentrálni kell a büfé italos része. Kérdés még ezzel 

kapcsolatban?  

 

Terék József: Próbálunk még nagyobb hangot adni a helyi termelőknek, ingyenesen jöjjenek, 

ne kelljen helypénzt fizetniük, ezt javaslom. Bízom benne, hogy eltudnak jönni és elfogadják 

a meghívást. Örülnék, ha egyöntetűen tudnának dönteni róla. A jövő héten elkészül az összes 

anyag.  

 

Fleischmann György alpolgármester: Szeretném Én is megköszönni a munkásságod a 

hozzáállásod.  

 

Dobos Imre György polgármester: Most el kellene döntenünk, hogy „x” összeget a 

költségvetésben különítsünk el.  

 

Pár perc szünetet rendelek el.  

 

Szünet.  

 

Dobos Imre György polgármester: Szünet után folytatjuk ülésünket.  

 

Dr. Pap Gábor képviselő: Mindenképpen támogatandó, a rendezvény csak szeretnénk egy pár 

dolgot látni, mielőtt döntünk. 

 

Dobos Imre György polgármester: 

Harmadik napirendi pont:  

Előterjesztés Települési Önkormányzatok Szövetségéhez történő csatlakozásra. 

 

A települési önkormányzatok országos szövetsége, aminek már tagjai is volt az 

önkormányzat, ennek a tagdíja 25,- forint / lakos, ez 156 eFt.  

 

Dr. Pap Gábor képviselő: Mi haszna van ennek?  

 

Dobos Imre György polgármester: Önök is tagjai voltak, megszavazták, nem emlékszik 

képviselő úr?  

 

Dr. Pap Gábor képviselő: Öntől szeretném hallani.  

 

Dobos Imre György polgármester: Számos olyan rendezvény, illetve támogatást nyújt az 

önkormányzatok részére, ami hasznos, volt ilyen rendezvény például tavaly is, és ugyanezek 

lesznek idén is. Energetikai korszerűsítés pályázatokkal kapcsolatban, mikre és hogyan lehet 

pályázni. Ahhoz is adtak támogatást, egyébként jogi segítséget is ad, ha olyan ügyek vannak.  

 

Dr. Pap Gábor képviselő: Akkor ez egy hasznos dolog. 

 

Dobos Imre György polgármester: Annak ítéltem tavaly is. Kérdés ezzel kapcsolatban?  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze.  

Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a határozati 

javaslat elfogadásra került.  
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35/2023./02. 07./ számú Határozat  

Tápiószele Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Települési Önkormányzatok 

Szövetségéhez történő csatlakozását jóváhagyja. A 2023. évi Költségvetésében a szükséges 

forrást, a tagdíj befizetéséhez biztosítja. 

 

 

Dobos Imre György polgármester: Mindenkinek köszönöm a testületi  ülésen való 

részvételt.  

A testületi ülést bezárom.  

 

K.m.f. 

 

 

 

D o b o s  Imre György      K a r a o v a  Magdolna 

Polgármester       Jegyző  

 

 

 

M a t u z  Katalin       dr. P a p Gábor 

Jkv. hitelesítő       Jkv. hitelesítő 

 

 

  


